
Zápis z VV LFZ zo dňa 12.9.2024 č. 30 

Prítomní: pp. Repa, Lauko, Dráb, Bomba, Podstrelenec, Kruták, Hubka, Bella, Bubniaková, Vrtich, 

Zeleňák, ospravedlnili sa: pp. Tomčík, Oravec 

Program 

1. Otvorenie a kontrola uznesenia 

2. Informácie 

3. Správy predsedov komisii LFZ 

4. Rôzne 

1.Zasadnutie otvoril a viedol predseda LFZ Igor Repa. Minútou ticha si VV LFZ uctil pamiatku 

zosnulého Ľubomíra Chovanku. Kontrola uznesenia: splnené: č. 51 

2.Informácie: Igor Repa, blahoželal Emilovi Laukovi k jubileu k 60-tim rokom. Zároveň navrhol 

menovanému udeliť bronzový odznak SFZ za doterajšiu prácu. 

3.Správy predsedov komisii:  

-J.Dráb ŠTK, je nepriaznivá predpoveď počasia na víkend, nenavrhuje odložiť celé kolo, ale riešiť 

situáciu individuálne v zmysle už prijatých zásad. K turnajom 9 a 7 ročných. Požaduje delegovať R, na 

náklady FK. O tomto hovoril s klubmi na vyžrebovaní a nevzniesol nikto pripomienky, FK s návrhom 

súhlasili. Doporučené KR delegovať R v zmysle požiadavky predsedu ŠTK. Odmena pre R tak ako u 11 

ročných 6+6.- €. Tiež informoval, že sú určité problémy s termínmi u mládeže v mesiaci august, rieši 

to operatívne. Do ŠTK pribral dvoch členov, Peter Lisý z L.Jána a Ladislav Rybák z P.Ľupče. Navrhol 

týchto schváliť do ŠTK a zároveň ukončiť spoluprácu  s M. Rúčkom po jesennej časti súťaže. 

Informoval tiež, že uvažuje ukončiť činnosť predsedu ŠTK po jesennej časti súťaže. 

-P.Vrtich KR, informoval, že pozastavili činnosť R Martin Juríčka do konca jesennej časti súťaže, 

opakovane nereaguje na predvolanie na komisiu. Požiadal o doplnenie komisie o Samuela Vargu. 

-J.Zeleňák DK, k spolupráci s ŠTK cez systém ISSF 

-I.Bella TMK, podal všeobecné informácie  

-D.Bubniaková OK, informovala o doterajšom priebehu súťaže z pohľadu klubu OŠK Likavka, 

negatívne sa dotkla MFS L.Ján-Likavka a delegovanie a vedenie stretnutia zo strany R. Poukázala na R 

Marek Oravec z Kalamien, podozrenie, že rozhoduje MFS hlavne žiaci pod vplyvom alkoholu. 

Vyslovila názor, že R by mal na HP pri MFS žiakov týchto aj metodicky usmerniť /vhadzovanie lopty 

a pod./ 

4.Rôzne 

4.1J.Podstrelenec VV, informoval o účasti na slávnostnom zasadnutí v Hybiach 100 rokov futbalu, 

o slávnostnej športovej akcii v Bobrovci, kde boli ocenení aj futbalisti J.Dunaj, J.Kello, J.Vraňák. 

Informoval tiež, že začal vykonávať funkciu hlásateľa na futbalových stretnutiach, čím sa snaží 

pozdvihnúť aj spoločenskú stránku takýchto podujatí . Dotkol sa aj oznámenia  Jána Rojčeka o svojom 

odstúpení z VV LFZ. Prijaté uznesenie v tejto veci nepovažuje za dostatočné. 



4.2I.Repa predseda, k vyhláseniu 11 – tky roka za 2024, galavečer /podobne ako v L.Sliačoch/ je 

ochotná pripraviť TJ Ľubeľa v spolupráci s obcou, pozvať ocenených s manželkami, zástupcov klubov 

ocenených hráčov, primátorov miest L.Hrádok, L.Mikuláš, Ružomberok, a oceniť aj iných zaslúžilých 

činovníkov, futbalistov spomenul R.Urbanovič, S.Mičuda, MUDr.J.Sýkora, MUDr. Hiko a pod. Navrhol 

pouvažovať a pripraviť návrhy do budúceho VV LFZ. 

4.3E.Lauko VV, poďakoval za blahoželanie k svojim 60-tim narodeninám. Informoval tiež, že FK 

Hrboltová bola nútená odhlásiť dorast zo súťaže a avizoval možné problémy aj u A družstva. 

4.4S.Bomba VV, všeobecne k aktuálnym problémom, tieto budú vždy a musia sa riešiť. 

4.5V.Hubka sekretár, žiadosť Stankovany o dotáciu na memorial M.Hoždoru. Po predložení 

vyhodnotenia turnaja. 

UZNESENIE č. 30 

I. Berie na vedomie 

a/informácie v podaní predsedu LFZ 

b/správy predsedov komisii LFZ 

c/príspevky v časti Rôzne 

II. Schvaľuje 

a/návrh na udelenie bronzový odznak SFZ pre Emila Lauku 

b/doplnenie ŠTK o Peter Lisý a Ladislav Rybák, uvolnenie z ŠTK k 1.11.2024 Martina Rúčku. Doplnenie 

KR o Samuel Varga. 

c/delegovať na žiacke turnaje 9 a 7 ročných rozhodcu. Odmena pre R 6 + 6 €, hradí klub. 

III. Ukladá 

52 zaoberať sa návrhom vyhlásenie 11 – tky roka 2024 a pripraviť návrhy v tejto veci 

T: budúce zasadnutie VV                           Z: VV LFZ, členovia 

 

Zapísal:Vladimír Hubka 

 


